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Jaarverslag over het jaar 2023      

Dit jaar is een zo goed als nieuw bestuur aan de slag gegaan. Drie nieuwe bestuursleden werden op 
de ledenvergadering van 25 mei 2023 benoemd. 
Het bestuur is aan het werk gegaan met een geactualiseerd dorpsplan, dat op de website te vinden is. 
De taken zijn onderling verdeeld in commissies. 
Dat zijn: 
Wim Wichers, voorziter: wonen, centrum, energie, AED, verkeer 
Deodata Strookappe, secretaris: wonen, centrum, buurtpreven�e/veiligheid, verkeer, De Uitkijk, PR 
Dennis van Eldik, penningmeester: ledenadministra�e, begraafplaatsen 
Ko Poot: commissie groen waar onder: speeltuinen, wandel- en fietspaden 
Jan Smale: commissie groen, speeltuinen en buitengebied, energie 
Jan Addink: commissie groen, speeltuinen en buitengebied, coördina�e statushouders/vluchtelingen 
opvang, energie 
 
Een greep uit de onderwerpen die dit jaar onze aandacht en zorg hadden en ook zullen behouden: 
 
De bereikbaarheid van ons dorp: 
De bereikbaarheid per bus was een belangrijk aandachtspunt. Daarover is weer met de gemeente 
contact geweest en dit jaar is de nieuwe dienstregeling per 10 december uitgebreid met twee riten 
in de avond. Hoewel we meer willen is er in deze �jd waarin juist het streekvervoer vermindert, toch 
wel degelijk iets bereikt. 
 
Het centrum: 
PB hee� steeds contact onderhouden met de gemeente en met de kopers van de panden aan de 
Lochemseweg. De vorderingen van de plannen voor de panden van voorheen de Wever zijn 
nauwgezet gevolgd. Er is sprake van voortgaande ontwikkeling, de bestemmingsplan wijziging is in 
december aangevraagd en de verwach�ng is dat binnenkort de omgevingsvergunning kan worden 
aangevraagd.  
Daarnaast is er met de gemeente regelma�g contact geweest over het pand Buitenlust en 
aanpalende gebouwen. Inmiddels is een eerste contact met de eigenaren van dit pand en de 
aangrenzende panden via mailverkeer. Een gesprek met allen staat in de planning. 
Regelma�g is er contact met o.a. Circulus over het onderhoud van het groen bij het Plein en over de 
plantenbakken in het dorp. 
Soms moest (en moet ook nu) nog worden uitgevonden wie voorheen iets regelde, zoals bijvoorbeeld 
bij de lekkende kraan op het plein in de winter 2022-2023. 
 
Woningbouw: 
In het kader van woningbouw en de nieuwe omgevingsvisie zijn naast de avonden die de gemeente 
organiseerde voor de bewoners - die we met alle bestuursleden bijwoonden -  nog meer 
bijeenkomsten met de gemeente over dit onderwerp door een vertegenwoordiging van PB 
bijgewoond. Er zijn gesprekken met de wethouders en ambtenaren gevoerd en bewonersgroepen zijn 
gehoord �jdens de inloopmogelijkheid van de maandelijkse bestuursvergadering. We hebben steeds 
duidelijk aangegeven dat PB staat voor het zo snel mogelijk bouwen van betaalbare woningen, zowel 
schri�elijk als mondeling hebben we de noodzaak ervan benadrukt. Aan de zoekgebieden in de 
omgevingsvisie is inmiddels een derde loca�e toegevoegd: de Reeverweg oost. Dit leidt hopelijk tot 
sneller bouwen van betaalbare woningen.  
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We vinden het namelijk heel belangrijk dat jongeren die in Harfsen willen blijven wonen, dit ook 
kunnen doordat er voldoende betaalbare woningen bij komen. Eveneens voor ouderen vinden wij dat 
zij in ons dorp moeten kunnen blijven wonen. Dit is mogelijk indien de woongelegenheid en de zorg 
in voldoende mate gewaarborgd zijn. 
 
Veiligheid en zorg: 
Inzake de verkeersveiligheid, met name voor de spelende kinderen, is in het nieuwbouw gebied, t.w. 
Het Hazenveld, gesproken met de ideeën makelaar en de afdeling verkeer van de gemeente. Zij zijn 
komen kijken en helaas kon weinig worden aangepast. Wel zijn er twee borden geplaatst, te weten 
één waarschuwingsbord doodlopende weg en één waarschuwingsbord overstekende kinderen. 
Verder is een nieuwe AED aangescha� en is het volgen van cursussen door de vrijwilligers na de 
corona periode weer gestart. Een ar�kel over de AED’s is geplaatst in De Uitkijk. 
Wat betre� de veiligheid in het buitengebied worden we als agenda lid op de hoogte gehouden over 
de ontwikkelingen. 
 
Sport en bewegen: 
Het afgelopen jaar is in overleg met de gemeente gekeken naar de mogelijkheden van een nieuwe 
sportzaal voor Harfsen. De gemeente hee� PB gevraagd om samen met Hoeflo een enquête uit te 
zeten en de coördina�e behoud sportzaal bij PB neergelegd. De enquête is gehouden en in 2024 
wordt de uitkomst duidelijk en wordt verder uitgezocht welke mogelijkheden er zijn voor het behoud 
van de zaal.. 
 
Wandel- en fietspaden: 
Digitalisering en duidelijk maken van het startpunt fiets- en wandelpaden is opgepakt. In de zomer 
zijn de paden allemaal zwart op wit komen te staan. Sinds september zijn de wandelroutes ook 
digitaal te vinden.  
In juni is het klompenpad geopend, met dank aan de vrijwilligers die zich hiervoor hebben ingezet. 
Het bord op het plein staat niet handig en zal worden gedraaid, zodat het beter te lezen is. 
 
Speeltuinen: 
De gemeente voert jaarlijks een keuring van alle toestellen in de speeltuinen uit. De uitkomst van die 
keuring roept wel de nodige vragen op, aangezien de toestellen ook TÜV gekeurd zijn. 
Een groot probleem is het feit dat er geen vrijwilligers meer zijn voor het onderhoud. Er gaan dingen 
stuk en er vinden vernielingen plaats. Dit brengt niet alleen kosten met zich mee, het kan leiden tot 
gevaarlijke situa�es. De aanblik van de speeltuinen doet dit alles geen goed. Hierdoor kan het zijn dat 
we niet alle 5 speeltuinen in de toekomst kunnen behouden. 
 
Begraafplaatsen: 
De gemeente wil € 125.000 besteden aan het onderhoudsvriendelijker maken, zodat er bespaard kan 
worden  op onderhoud. De ideeënmakelaar wil onderzoek laten doen naar de monumentale waarde 
van de begraafplaatsen. De inkomsten van de begraafplaatsen zijn ook afgenomen doordat meer 
mensen zich laten cremeren. 
 
Groenvoorziening en biodiversiteit: 
Er wordt druk overlegd met de gemeente over een biodiversiteitsplan voor Harfsen. Ook is de 
gemeente gevraagd om het behoud van de bermen te handhaven. 
De wildpaaltjes die verdwenen waren in de Kring van Dorth, hebben we in het voorjaar onder de 
aandacht van de gemeente gebracht met het verzoek deze zo spoedig mogelijk weer te plaatsen. 
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Energie transi�e: 
Er is een energiecommissie die regelma�g bijeenkomsten organiseert en gestart is met een avond 
voor belangstellenden in maart 2023. 
 
De party tent: 
In het voorjaar is de tent gerepareerd. De verhuuropbrengsten zullen hopelijk voldoende bijdragen in 
de kosten. 
 
Overleg met diverse organisa�es: 
Eén maal per jaar vindt overleg plaats met de kerk, de ondernemersvereniging, de Veldhoek en 
Hoeflo ter voorkoming van overlappingen van de ac�viteiten in Harfsen. PB is ook samen met hen 
vertegenwoordigd in de redac�e van De Uitkijk. Dit blad verschijnt 4 keer per jaar. 
 
Toekomst: 
Nog steeds zijn we op zoek naar een kandidaat bestuurslid. Liefs iemand die het dorp echt goed kent 
en die bovendien de lee�ijdsgroep van jonge Harfsenaren kan vertegenwoordigen. 


